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Vážím si důvěry lidí, díky níž stojím 24 let v čele 
zastupitelstva naší městské části. Letos kandiduji 
již po sedmé.
Co mě k tomu vede?

V Žebětíně jsem se narodil, mám ho rád, je to můj domov, chci 
ho dál rozvíjet a dělat z něj místo, kde se všem spokojeně žije.

Těší mne pohled na právě probíhající i již uskutečněné projekty. 
Mezi nimi například 2. stupeň základní školy, mateřinka na 
Kamechách, nový zásahový vůz pro SDH, opravené povrchy na 
Dlážděné a Kohoutovické, moderní hasičská zbrojnice a další.

Těším se na další práci, hledám způsoby, jak udělat Žebětín 
ještě lepším. Nehledám důvod, proč něco nejde, ale cestu, jak 
to uskutečnit.

Beru s úctou úhel pohledu i názory ostatních a hledám férový 
průsečík rozdílných zájmů mnoha lidí, firem a institucí.

Uznávám každého a nerozděluji na rodáky či přistěhovalce nebo 
dobré a zlé podle náboženské či politické příslušnosti.

Jen díky podpoře dobrého týmu v zastupitelstvu, zaměstnanců 
úřadu a mé rodiny jsem obec dokázal vést. Vždy jsme se 
zabývali řešením věcných otázek, důležitých pro chod obce 
a nikoliv politikařením.

VÍT BERAN
STAROSTA PRO ŽEBĚT

ÍN

CHCI BÝT SVÉ OBCI UŽITEČNÝ

UMÍM NASLOUCHAT A ŘÍCT NE, 
KDYŽ JE TO POTŘEBA 

MÁM RADOST Z DOBŘE VYKONANÉ PRÁCE

POŘÁD MÁM DOST SIL A NÁPADŮ

MÁM SVOU VÍRU I ZÁSADY

SÁM NEZMŮŽU NIC



Vybudování nového pavilonu se 7 učebnami 
Základní školy Otevřená.

Tak jako v minulých letech i tentokrát kandiduji 
také do Zastupitelstva města Brna společně se 
svým kolegou a přítelem Jarkem Suchým.
 
Opět se budeme oba snažit získat pro Žebětín větší 
vážnost, podporu a další finanční prostředky. Dejte 
důvěru lidem, kteří nezměnili svoji tvář.

CO CHYSTÁME

PRO ŽEBĚTÍN?

Budoucí zklidnění provozu centrem městské části, 
zejména na ulici Kohoutovická a Hostislavova, 
zahájením výstavby Východního obchvatu Žebětína

Vytvoření dalších volnočasových a sportovních 
ploch v obci a na sídlišti Kamechy

Vybudování “parčíku” v ulici U hájovny

Rozvoj kulturního života v městské části. Podporou 
místních zájmových organizací a spolků.

Transparentní přístup úřadu městské části 
k problematice veřejných zakázek.



NÁŠ TÝM PRO

BRNO-ŽEBĚTÍN
Vít Beran
55 let, starosta MČ Brno–Žebětín
Chci nabídnout Žebětínu svoje 24leté zkušenosti 
z vedení radnice. Chci  navázat na současnou 
práci a jsem připraven se další 4 roky plně 
nasadit pro plnění dalších úkolů, v této velmi 
nejisté době. S dobrým týmem v zádech 
a podporou rodiny udělám hodně práce.

Žebětín opět potřebuje jednotné a kvalitní zastupitelstvo, na 
které se může starosta vždy spolehnout. Tento tým, který 
Vám představujeme, tyto požadavky splňuje.

Dana Bartoňková
56 let, místostarostka MČ Brno–Žebětín
Mojí prioritou je zvyšovat kvalitu života v naší 
MČ. Chci, aby Žebětín byl živou městskou částí. 
Je nutné společně řešit potřeby občanů a tak 
zachovat klidný ráz městské části s ohledem na 
osvědčené hodnoty. Budu usilovat o  to, 
abychom na život zde byli hrdí my i naše děti.

Jaroslav Suchý
51 let, učitel, radní města Brna
Mimo radního města Brna učím také angličtinu 
na Pedagogické fakultě MU. V minulém století 
jsem byl reprezentantem na mezinárodních 
akcích v krasobruslení. Záleží mi zejména na 
dostatku míst v MŠ a ZŠ a na rozvoji sportovního 
areálu Pod Kopcem.

Petr Jelínek
41 let, hasič
Kandiduji proto, abych pomohl při rozvoji naší 
městské části. Chci podporovat místní 
organizace a spolky, včetně volnočasových 
aktivit dětí a mládeže. Dohlédnu na podporu 
místních organizací a spolků a obnovu 
žebětínských tradic.

Hana Vykoukalová
34 let, vedoucí kanceláře
Je potřeba, aby v ZMČ Žebětín byla mladá 
generace, která přinese nové pohledy na věci, 
ale dokáže mít i tah na branku. Cítím, že mám 
dost sil a chci je napnout pro Žebětín. Je potřeba 
dotáhnout dopravní stavby a vytvořit 
komunikační kanál mezi městskou částí 
a veřejností.
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Adam Vošmera
23 let, grafik
Chci do vedení městské části přinést svěží vítr
a pohled mladé generace. Vnímám jako důležité 
udržovat a rozvíjet tradice naší obce. Chci 
pomáhat rozvoji rodinného života a zasadím se o 
podporu volnočasových spolků v naší městské 
části.

Roman Sýkora
49 let, živnostník

Jsem v neustálém kontaktu s obyvateli naší 
městské části a dostávám spoustu podnětů ke 
zlepšení. Někdy se to zdají být maličkosti, které 
se ale nakonec ukážou jako velmi prospěšné. 
Podařila se nám společně spousta dobrých věcí 
a rád budu nápomocen dalšímu rozvoji.

Jako místnímu rodákovi mi záleží na zachování 
hlavního benefitu Žebětína – kvalitním bydlení a 
infrastruktuře. Do budoucna chci udržet 
promyšlený stavební rozvoj městské části, 
výstavbu hřišť pro děti, ale také pumptrack nebo 
parkour hřiště pro mladé dospívající.
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8 Jaroslav Kozel
66 let, důchodce

Záleží mi na zlepšení životního prostředí, rozvoji 
a bezpečnosti v naší městské části. Zkrátka aby 
se zde dobře žilo nám a hlavně našim dětem.

9 David Plešinger
47 let, vedoucí sítě prodejen

Jsem připraven zúročit zkušenosti z místní 
samosprávy a praxe z obchodních společností. 
Aby Žebětín zůstal skvělým místem pro život, 
udržíme rovnováhu mezi rozvojem, občanskou 
vybaveností a životním prostředím. Jako 
doposud, budeme přitom myslet především na 
komfort současných obyvatel.

10 Jiří Roháč
49 let, obchodní zástupce

Chci využít své znalosti informačních 
technologií pro hledání cesty k modernizaci 
obce. Nezapomínat při tom  na tradiční 
a osvědčené  hodnoty, které byly aplikovány 
v dlouholetém vývoji naší obce. Navazovat na to 
dobré, poukazovat na nedostatky a aktivně je 
řešit.

11 Jan Paleček
34 let, advokát



ZA MĚ

ŘÍKÁ BERAN
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